
 

Referat af møde i 
Egtved Udviklingsråd 

 

Dato:  
25. oktober 2021 

Mødested: Roberthus 

Tidspunkt: 19 

 

Mødeleder/referent 

Inger/Kirsten 

Deltagere:  
Kirsten, Thyra, Flemming, Erik, Henrik og 
Inger 

Afbud:  
Kari, Troels, Torben 

 
Dagsorden: 
 

1. Evaluering af valgmødet 
den 12. oktober 

 
 
 
 

2. Budget 2022 
 
 
 
 
 

3. Møde mellem TU og 
Grundejerforeningen 
Baldersvej 
 

4. Erhvervsjord 
Erik og Inger 

 
 

  
5. Oplevelsescenter ved 

Egtved Pigens grav.  
Helle og Inger 

 
 

6. Byvision 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referat: 
 
Fint møde. 1½ time var for kort tid.  
Der var for kort tid til åbne spørgsmål. 
Enighed om, at der skal følges op i forhold til Tinghøj. Hvad sker der nu.  
Inger ringer til Gitte. OBS – efter nytår skal vi have et møde med det nye 
voksenudvalg.  
 
Af budgetteksten til 2022 for Vejle byråd fremgår: 
Der skal findes en løsning i forhold til Tinghøj i 2022.  
Der er afsat penge til turistbus fra 2022 og årene fremover.  
Enighed om, at i 2022 skal vi have et sommermøde med relevante 
politikere, hvor vi fortæller dem om vores budgetønsker.  
 
Beslutning om, at der skal laves en helhedsplan for området ved 
Hvidegårdsvej. Flytning af vej og stier i området.  
 
 
Vi har aftalt med Vejle Kommune, at borgmesteren nu retter 
henvendelse til relevante lodsejere. Erik opfølger op ved at tage kontakt 
til Henrik Ågård, Vejle Kommune.  
 
 
Museumschef Flemming Hedegård kommer og præsentere Egtved pige 
projektet for Egtved Pigens Venner og Egtved Udviklingsråd den 4. 
november på Roberthus kl. 19.  
 

 
 
På det seneste møde aftalte vi, at Inger skulle rykke Frederik for en status: 
Tilbagemelding fra Frederik.  
”Ja, det er helt rigtigt at vi skulle danne en gruppe til formidling af byvisionen. 
I og med, at der var et ønske om at formidle byvisionen gennem videoklip 
fortalt i øjenhøjde med lokale fortællinger, har jeg haft behov for at allierer 
mig med de rette folk hos os, som har den ekspertise og god erfaring med det. 
Det er derfor endnu ikke afklaret, hvornår vi for alvor kan tage hul på det. Jeg 
melder tilbage, så snart jeg har en afklaring på det.  
Jeg håber, at vi kan tage hul på planlægning og udarbejdelse af storyboard i 
løbet af efteråret, så må vi herefter vurderer om selve optagelserne skal laves 
til vinter eller afvente foråret, hvor lyset og det grønne atter kommer tilbage. 
Jeg har i mellemtiden været i kontakt med Søren Hjort, som gerne vil bidrage 
med input til arbejdet. 
Søren har desuden fået en række trykte eksemplar af byvisionen, som nu 
kommer med i velkomstkuren. Derudover har han også en digital version, som 
kan vedhæftes til mulige interesserede tilflyttere. ” 
Beslutning: Inger rykker Frederik igen – vi vil gerne i gang.  



 
7. BID – 

Kari (Kirsten.  
 

 
 
 

8. Nytårskur 
Torben, Helle, Kirsten og 
Kari 

               
 

 
9. Vejle Ådal – Vejle Fjord 

Inger 
 

 
 

10. Gadebanden 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

11. Kurser fra ULN 
 

12. Kommunikation  
 
 
 
 
 

13. Klyngemøde 
 
 
 

14. Møde vedr. turisme 
 
 
 
 

15. Presse 
 
 

16. Hilsner til hinanden i EU 
v/Flemming (udsat) 

 
17. Evt. 

 
 

 

Møde den 8. september 
Referat er sendt rundt.  
Julelys i rundkørsel. Henrik undersøger om der er en der kan hjælpe 
med en underføring til strøm.  
 
 
Åbent hus dagen vedr. Roberthus, slås sammen med Nytårskuren. 
Torben, Helle, Kirsten og Kari + brugergruppen på Roberthus + Anne 
Birgitte fra Vejle Kommune. Oplæg fra gruppen er sendt rundt.  
Donation fra SuperBrugsen bruges på det (5000 kr.).  
Den 8. januar 2022 

 
Bestyrelsen arbejder med en landskabsplan for Vejle Ådal og Vejle Fjord.  
Mange lodsejere har deltaget i projektet. P.t. efterlyses der idéer til 
projekter i området. Se evt. opslag på facebook 6040 Egtved.  
Bestyrelsen skal på bustur rundt i området i november måned.  
 
Karen og Inger arbejder på at få et fysisk møde i gadebanden ganske 
snart.  
OBS på: 

• Rundkørsler  

• Lys på den gamle jernbane (stien mellem Smalfort og Skolestien) 

• Overgang over Søndergade fra Hejlskov og Vinkelgård 

• Fortov der jf. lokalplan mangler i Hejlskov 
Inger, Kirsten og Flemming deltager fra EU.  
  

 
For få tilmeldte – aflyst.  

 
Møde i kommunikationsgruppen den 2. november.  
Hjemmeside, facebook m.v. – status på hvordan det går.  
(Knud, Heidi, Kirsten, Erik og Inger) 
Inger laver en dagsorden 
 
 
Ødsted/Jerlev + Øster Starup/Ågård. 
Møde den 17. november.  
Emner – kommunikation?  
 
Møde med erhvervs- og turismechefen Morten Damgård.  
Sammen med Aktiverhverv og Egtved Handelsforeningen.  
Morten har lovet at vende tilbage med en dato. Fokus på hvordan vi får 
flere turister med turistbussen.  
 
Der er næsten ingen Egtved Stof i VAF længere. OBS, at sende tip med 
historier til VAF og Egtvedposten.  

 

 

Den 29. november kl. 18 - julefrokost 
Henrik bestiller mad fra Brugsen, Flemming tager øl og vand med.  
OBS tilmelding til Henrik senest den 20. november.  

 


